
Referat fra Bestyrelsesmødet 28. februar 2023

Deltagere:

Flemming Mærsk, Randi Østergaard, Raza Ghader, Søren Larsen, Teddy Steen Juhl og
Thomas Hou Mandsfeldt.

Afbud:

Carl Otto Christiansen

Dagsorden:

1. Kredskonstituering

> Næstformand
> Formand for Byggeudvalget
> Kredssekretær
> 3 HB-medlemmer Kolonihaveforbundet

2. Nedsættelse af kredsudvalg

> Byggeudvalg
> Lovudvalg
> Ankeudvalg
> Kursusudvalg
> Kloakeringsudvalg
> Præmieuddelingsudvalg

3. Evaluering af Generalforsamlingen

4, Årskalender 2023/2024

5. Eventuelt

Ad. 1

Bestyrelsen konstituerede sig med følgende poster:

Thomas Hou Mandsfeldt Næstformand



Randi Østergaard Formand for Byggeudvalget

Søren Larsen Kredssekretær

Teddy steen Juhl HB-medlem Koronihaveforbundet

Thomas Hou Mandsfeldt HB-medlem Kolonihaveforbundet

Flemming Mærsk HB-medlem Koronihaveforbundet

Beslutning: Ansvarsopgaver for de enkelte poster beskrives i en
forretningsorden,

Ad 2.

Byggeudvalg

Flemming Mærsk, Randi Østergaard (formand), Raza Ghader, og Thomas Hou
Mandsfeldt.

Lovudvalg:

Carl Otto Christiansen, Søren Larsen og Teddy Steen Juhl

Ankeudvalg:

Flemming Mærsk, Randi Østergaard, Raza Ghader, Teddy Steen Juhl og Thomas Hou
Mandsfeldt.

Kursusudvalg:

Carl Otto Christiansen, Flemming Mærsk, Randi Østergaard, Raza Ghader og Thomas
Hou Mandsfeldt.

Kloakeringsudvalg:

Carl Otto Christiansen, Søren Larsen og Teddy Steen Juhl.

Præm ieu d d e I i ngsudva I g :

Ikke nedsat.

Beslutning: Nedsættelse af præmieuddelingsudvalg udskudt til præmiefesten
har været til drøftelse på et bestyrelsesmøde.

Beslutning: Ansvarsopgaver for de enkelte udvalg beskrives i en
forretningsorden.



Ad. 3

Adgangsforhold mindre gode pga. trapper. Der forefindes elevator, men den var ikke
kendt for deltagerne.

Delte meninger om P-forhold, vi kunne have oplyst bedre om mulighederne.

Prisen ligger på ca. halvdelen af hvad vi har betalt på scandic Hotel.

Vi sad for tæt i bestyrelsen.

Gode mikrofonforhold.

Ad. 4

Repræsentantskabsmøder lægges i maj og september på tirsdage, Der undersøges
om muligheden for at leje fælleshuset i HF Norringholm.

Generalforsamling lægges som i år sidst i februar 2024.

Beslutning: Datoer meldes ud når der er aftaler om teje af lokaler.

Ad, 5

Flemming efterlyste rettelser på hiemmesiden vedrørende telefonnumre, der skal ikke
stå navne men alene byggeudvalget.

Flemming oplyste at der i løbet af L4 dage igangsættes renovering på 1. sal hos
kredsformand og sekretær,

Randi efterlyste at kalenderen opdateres.

Steen nævnede at vi skal have bestilt en fotograf til at tage billeder af bestyrelsen til
hjemmesiden.

Formand Teddy Steen Juhl Referent Søren Larsen


